



Announcement

Introduction of the Multiple Entry Tourist Visa (METV) Scheme

On 28 July 2015, the Ministry of Interior of the Kingdom of Thailand issued Ministerial Order No. 29, B.E. 2558 (2015), in accordance with the Immigration Act B.E. 2552 (1979), defining the fee for the “Multiple Entry Tourist Visa” (METV). The METV will enable foreign nationals, who wish to travel to Thailand for tourism purpose, to enter and exit Thailand multiple times. The METV will be effective on 13 November 2015.

The METV will be valid for a period of 6 months, (multiple entries for a 6 month period), and holders are permitted to stay in Thailand for up to 60 days per entry.

The following documents are required for METV application:

1. Visa application form, 2 recent colour photographs (passport size),
2. Passport, valid for at least 6 months (prior to departure),
3. Valid permanent residence / residence permit of the People’s Republic of China,
4. Current bank statement with minimum balance of 50,000 RMB (at least from the last 6 months),
5. A guarantee letter from the applicant’s company/employer,
6. Evidence of air ticket reservation to Thailand (first entry),
7. Evidence of accommodation reservation in Thailand (first entry),
8. Application fee of 1,200 RMB.

Effective on 13 November 2015, 2 types of Tourist Visa – TR will be issued:

1. Single Entry: application fee – 230 RMB (valid for 3 months / duration of stay up to 60 days, and
2. Multiple Entry: application fee – 1,200 RMB (valid for 6 months / duration of stay up to 60 days per entry).

Royal Thai Embassy, Beijing
4 November B.E. 2558 (2015)

公告
泰王国驻华大使馆
关于 6 个月有效期多次往返泰国旅游签证的规定

依照 1979 年国王签署颁布的入境条例，泰王国内务部 2015 年 7 月 28 日第 29 份文件规定多次往返旅游签证 (Multiple entry tourist visa-METV) 费用相关事宜，旨在为赴泰外国游客申请多次往返泰国旅游签证提供便利。规定自 2015 年 11 月 13 日生效。

上述 METV 旅游签证有效期为 6 个月(在 6 个月内可多次出入泰国，直至有效期终止)且每次停留泰国时间不超过 60 天，各国籍游客皆可申请此签证。

METV 旅游签证相关申请材料包括：

1. 签证申请表及彩色证件照 1 张；
2. 不低于 6 个月的有效护照；
3. 在中国永久居住 (permanent residence) / 居住许可 (residence permit) 证明；
4. 反映个人目前资金状况的银行存款证明 (bank statement)，帐户存款不少于 50,000 元人民币，且至少在过去 6 个月中该帐户保持此状况；
5. 申请人所在单位出具的担保信；
6. 至少提供第一次出入泰国的往返机票或机票预订单；
7. 至少提供第一次入境泰国居住证明/ 在泰国详细居住地址；
8. 签证费 1,200 元人民币。

因此，自 2015 年 11 月 13 日起，旅游签证 (Tourist visa-TR) 仅有 2 种类型，即：

1. 1 次往返旅游签证 (single entry) 签证费 230 元人民币，有效期 3 个月，在泰国停留时间不超过 60 天/次。
2. 多次往返旅游签证 (multiple entries) 签证费 1,200 元人民币，有效期 6 个月，在泰国停留时间不超过 60 天/次。

公告于 2015 年 11 月 4 日

